
V Libochovanech dne 21. listopadu 2006 

  

Dobrý den vážení návštěvníci našich webových stránek. 

  

Uplynul již celý měsíc od komunálních voleb, kdy v mnoha zastupitelstvech došlo k zásadním změnám 

na vedoucích postech. Nejsme tedy výjimkou, když příchodem nových tváří bylo po volbách poněkud 

rušno na povolebních vyjednáváních a výsledkem byla změna při obsazení postu místostarosty. Po 

delší nemoci v tomto týdnu nastupuje funkci nejmladší zvolený člen zastupitelstva, Petr Novák, který 

v příštím volebním období bude hájit obec jako zástupce starostky. Chuť do práce má, uvidíme jak mu 

to půjde, až se řádně zapracuje. V jeho případě bude určitě nutných „100 dnů hájení“, protože 

problematika, která na něj čeká není zase tak úplně jednoduchá. Vystřídá Petra Horčíka, který na svůj 

mandát rezignoval. 

V tomto týdnu budeme před Obecním úřadem opětovně zdobit vánoční strom, pěvecký sbor 

Vinohrádek ze žalhostické školy nám přijede zazpívat 12. prosince a předvánoční nadělování pod 

stromem, s punčem, gročkem a dárečky se odehraje 21. prosince v podvečerním čase. Před tím ale 

potřebujeme sehnat někoho šikovného na zastřešení vchodu, možná že to zvládneme sami, když 

odborníci odřekli. 

V době končícího účetního roku tvoříme rozpočtový výhled na roky příští. Usilovně se snažíme 

nepropadnout se do červených, tedy záporných, čísel, ale jde to ztuha. Plán rekonstrukce osady 

Řepnice, co se týče veřejných prostranství, zeleně, veřejného osvětlení a rozhlasu se dokončuje, projekt 

je ve stádiu územního rozhodnutí. Začneme jednání o získání finančních prostředků formou vhodného 

dotačního titulu, snad nám pomohou k tomu zřízená informační střediska nebo agentury. Totéž platí o 

projektu na protierozní opatření v polích nad Mateřskou školou, snad se také už přiblížíme k realizaci. 

Před tím vším nás čeká ještě zima. Zatím nemáme zásoby posypového materiálu, myslím, že to během 

příštích dvou týdnů zvládneme dodat na svá místa. Do konce příštího týdne je také potřeba zlikvidovat 

nakupený železný odpad odvozem do výkupu, abychom vyčistili dvůr na úřadě. Jsou to drobnosti, ale 

potřebné. 

Připomínám ještě jednou, aby všichni hříšníci nezapomněli doplatit odpady, protože další platby jsou 

v dohledu. Konec roku se nezadržitelně blíží!    

  

Na shledanou za týden se těší starostka obce, Ivana Sklenářová   

 


